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ZÁPIS
z 6. zasedání zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 06.06.2011

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání v 16:00 hod.

Přítomno : 16
Omluveni : 5 – Mgr. Květoslava Kotková, Ing. Michal Šotner, Ing. Miloslav Souček, pan Pavel

Procházka, PharmDr. Marie Strieglerová
Přišli později : 0

Zapisovatelka: Lucie Vyžrálková

Ověřovatelé zápisu: Mgr. Taťána Škarková, Ing. Vlastimil Kocanda

Návrhová komise: paní Irena Kočí, Mgr. Jan Košíček, Ing. František Šlapanský, pan Josef 
Vybíral
    
                    
1. ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA 

OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ

6. zasedání ZM zahájil pan starosta v 16.02 hod. Přivítal přítomné členy ZM a konstatoval, že je 
přítomno 16 členů ZM. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, pro přijetí usnesení 
je potřeba 11 hlasů. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v předloženém znění a aby rozprava 
probíhala ke každému bodu zvlášť.

     Hlasování:odsouhlaseno
Pro: 16 – DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
POLÁCHOVÁ Kamila, ŠLAPANSKÝ František, Ing., BLAHA Josef, Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, 
Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu: Mgr. Taťána Škarková, Ing. Vlastimil Kocanda

     Hlasování:odsouhlaseno
Pro: 14 – DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Bc., POLÁCHOVÁ Kamila, 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., BLAHA Josef, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 2 - Mgr. Taťána ŠKARKOVÁ, Ing. Vlastimil KOCANDA
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Byla navržena návrhová komise ve složení: paní Irena Kočí, Mgr. Jan Košíček, Ing. František 
Šlapanský, pan Josef Vybíral

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
POLÁCHOVÁ Kamila, ŠLAPANSKÝ František, Ing., BLAHA Josef, Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, 
Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 1 - VYBÍRAL Josef 

Starosta – k minulým usnesením, zastupitelstvo město uložilo RM aktualizaci zásad pro rozdělení 
veřejné finanční podpory. RM tak učinila a na základě doporučení komise vypsala oblasti podpory. 
Seznam je přehledně zveřejněn na webových stránkách, termín k přijetí žádosti o podporu je tuším do 
16.06.2011.

Hosté – Ing. Krupica (SÚS), Ing. Chytrý (DIS), Ing. Brunclík (technický dozor města), p. Charvát 
(SÚS), Ing. Zabloudil (SKANSKA).

2. INFORMACE K PROBÍHAJÍCÍM INVESTIČNÍM AKCÍM : PRŮTAH MĚSTEM, 
REKONSTRUKCE KANALIZACE“ - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Ing. Brunclík – „výčet věcí“ – vysvětluje provedené práce (písemná zpráva doložena na ZM), vč. 
harmonogramu, silnice a jednotlivé etapy. Celková délka 1.200 m. Práce – veřejné osvětlení (kabel), 
dláždíme chodníky, SKANSKA položení obrubí kamene. SKANSKA dokončí práce do 07/2011. Pak 
otevřeme 3 etapu. Nebude opěrná zeď, místní rozhlas (úspora 200.000,- Kč), napojení náměstí na 
projekt (1 mil. za projekt). 350 tis. úspory lze za tuto částku. Chodníky – průduchy ze sklepů, město se 
musí rozhodnout či zachovat nebo překrýt. Projekt je na 3 druhy průduchů, zhotovitel dělá cenovou 
nabídku. Starosta – upřesníme na RM a dáme vědět emailem. Ing. Brunclík – zachovat průchod u 
Gymnázia, topný kanál obnovit (za pevné kraje). Práce jdou podle harmonogramu. Ing. Zabloudil –
Možné vzniknou vícepráce u chodníků, kde jsou kabely vysoko, přeložit do nižší rýhy? Starosta –
v rámci zápisu v KD přečíst a vyjádřit se. Ing. Krupica – čistírna odpadních vod Rakšice, prostavěno 
20 %. Budujeme na Tiskárenské, Okružní x Znojemské, Ul. Rakšická (provedeme výtlak i protlak), ul. 
Durdická, S.K. Neumanna, sběrač od mlýnu po hřiště, dále směrem od řeky, šachta u MŠ. Ing. Blaha 
– kapacita ČOV Rakšice je měněna, jaký je její aktuální stav, kapacita dostatečná? Ing. Krupica –
aktuální stav je, že ČOV Rakšická snese větší zatížení. Je koncipována na 3 linky, v dnešní době jede 
na 2 linky, kapacita se nezvedne, jde pouze o úpravy. Starosta - oprava náměstí proběhne v letech 
2016-2017. Ing. Kocanda – kanalizace, Tiskárenská – Penny, odlehčovací stoka – 1 stoka víc = půjde 
o vícepráce? Žádám o přílohu – aktuální přehled víceprací x méněprací, kdo je vyvolal, z jakého 
důvodu vznikly. Vytváří to pouze problémy. Chci abychom byli informováni dopředu + přílohy o 
vícepracích. Pan Vybíral – občané si stěžují na zvýšenou prašnost pod tunelem. Více uklízet cesty. 
Pan Chytrý – podíváme se na to.

Zástupci jednotlivých subjektů odešli z jednání.    

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města bere na vědomí informace k probíhajícím investičním akcím : „Průtah 
městem, rekonstrukce kanalizace.
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3. SMLOUVA O SPOLUPRÁCI PŘI REALIZACI STAVBY „II/152 POLÁNKA, PRŮTAH“ –
předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – v bodě 5 smlouvy, bod č. 2 – čte….5/3 – dáváme jasný signál SÚSce, že se snažíme sehnat 
peníze. Pan Charvát – připravujeme opravu od Ivančic po hranice kraje. Polánka, Jamolice, Ivančice 
až po Polánku. Havarijní plán – pokud nebudete mít peníze. Starosta – město nemá bez dotací a 
prodeje majetku peníze. Schválením bodu 5/3 – máme zájem o opravu v Polánce. Ing. Blaha – článek 
3 – 11.329 mil. – jsou tyto peníze zajištěny? Starosta – proto je tam dodán další článek. Ing. Kocanda
– nejedná se o kanalizaci. Ing. Bláha – bod 5/3 je přeci jen o kanalizaci. Ing. Kocanda – odkaz na 
financování. Starosta – spolupodílu na průtah SÚS nebude realizovat, pokud nebudou peníze. V této 
chvíli je nemáme. Ing. Blaha – ale ve smlouvě je uvedeno finanční prostředky jsou zajištěny. Starosta
– udělat kanalizaci – na Polánku zatím peníze nemáme. Ing. Blaha – čistička Zámecká je vytížena na 
100 %, je v těchto milionech zahrnuta i ta částka? Starosta – dříve otázka - vybudovat ČOV v Polánce 
či ČOV Zámecká (výtah levnější)? Vybudovat v Polánce - tehdy toto řešení vyšlo jako levnější, 3 
možnosti levných. Pí. Poláchová – smlouva pouze na základě občanského zákona, ne na základě i 
zákona obchodního, to se nám nelíbí. V komisi pouze 1 náš zástupce. Starosta – SÚS znovu projedná, 
dám vědět o průběhu, připomínky budou předány. Pan Charvát – toto je standardní postup i v případě 
jiných obcí. 

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o spolupráci na stavbě „II/152 Polánka, průtah“ se
subjektem Správa a údržba silnic Jihomoravského kraje, příspěvková organizace kraje, 
Žerotínovo náměstí 3/5, 601 82 Brno v upraveném znění a pověřuje starostu města podpisem této 
smlouvy.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 12 –JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Bc., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZPĚVÁK Josef

Proti: 2 -  VYBÍRAL Josef, BLAHA Josef, Ing.    

      Zdrželi se: 2 - DVOŘÁČEK Jiří, POLÁCHOVÁ Kamila 

4. SMLOUVA O PRÁVU PROVÉST STAVBU „II/152 POLÁNKA – IVANČICE“ - předkládá 
Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – čte materiál. Ing. Blaha – ve smlouvě uvedeny pozemky Polánka/Řeznovice, proč? SÚS –
Ing. Charvát – Zastavujeme 4 pozemky, 1 z nich je města, jde o objížďku pro autobusy, proto ten 
zábor. 

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu u o právu provést stavbu „II/152 Polánka – Ivančice“ se 
subjektem Správa a údržba silnic Jihomoravského kraje, příspěvková organizace kraje, 
Žerotínovo náměstí 3/5, 601 82 Brno v předloženém znění a pověřuje starostu města podpisem 
této smlouvy.
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Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
POLÁCHOVÁ Kamila, ŠLAPANSKÝ František, Ing., BLAHA Josef, Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, 
Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Bod č. 17

17. DODATEČNÝ MATERIÁL - SMLOUVA O BUDOUCÍ SMLOUVĚ O ZŘÍZENÍ 
VĚCNÉHO BŘEMENE A SOUHLASU SE ZŘÍZENÍM STAVBY – předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města

Starosta – čte materiál. Smlouva je již podepsaná (SÚS i JmK), pokud by nebyla, práce na průtahu by
byly zastaveny. Ing. Charvát – smlouva s plynárenskou je uzavřena, plně hradíme přeložku. Je to
kvůli novému pokynu plynárenské. Mohli bychom se soudit, ale to bychom zpozdili stavbu. Takhle
jsme to rychle vyřešili a za 2 dny se mohlo pokračovat. 
Ing. Blaha – neměli bychom teď hlasovat, musíme dodržet program jednání.

5. INTERPELACE

Pan Vybíral  -
1. před měsícem členění do komisí, chybí komise pro veřejnou podporu, kandidáti byli navrženi, 

na RM neodsouhlasili, nedostali 4 hlasy, Pan Bc. Procházka je v komisi i v RM, jak to?
2. cesta kolem plynu – jediná spojnice mezi hříbkem a Albertem – rozbitá cesta, nebezpečná, 

dlouhodobě neopravovaná. 
Starosta – připomínky projedná RM. 

Ing. Blaha – v jakém stadiu jednání je věc mezi městem a Lesy ČR – most za lesovnou? Starosta
Jednali jsme se zástupci, soudní znalec – oznámil své stanovisko Lesům ČR, prozatím nemáme
informace o dalším průběhu jednání. Ing. Blaha - ZM se usneslo na 7 členech RM. Zastupitelé by si
měli stát za svým usnesením. 

Pí. Kamila Poláchová –  odchází z jednání 16.52 hod. – v tuto chvíli je přítomno 15 členů
zastupitelstva města Moravský Krumlov.

Starosta – nynější počet členů (5) RM je praktické, úsporné, ale určitě mohou proběhnout politická
jednání o dalších členech RM. Nebo bychom se na ZM mohli usnést na počtu 5 radních.  
Pan Dvořáček – snížit nájem (dříve o 10%, nyní podruhé o 10%), chci se zeptat, zda je to pro město
tak velká částka? Starosta – promítl seznam nájemců s komentářem (představil částky o kterých zde
mluvili). Pan Vybíral – chci se zeptat, zda je normální, že dostáváme materiály týden předem a ty 
které dostaneme teď jako dodatečné, neschvalovat, nemáme dostatečný čas se na ně připravit. Starosta
– materiály dostáváte v co nejbližších termínech po jejich obdržení. Materiály dostanete týden předem 
a v průběhu týdne vyplynou další důležité materiály, které je nutné rychle projednat. Pan Vybíral –
stává se to pravidlem. Starosta – materiály máte v dostatečně možném čase. 
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6. KONTROLA ÚKOLŮ RM A ZM - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – čte materiál. 
Ing. Blaha – v bodě č. 7 – uložili návrh na zrušení tisku v Moravskokrumlovských novinách. Starosta 
– na minulém zasedání 5. ZM byla zvolena Redakční rada MK a její členové. K dnešnímu dni se ještě 
nesešli, jakmile se sejdou, musí být také projednány zásady. Pan Zpěvák – navrhuji omezený přístup 
na komunikace ………a to pouze těm, co na daných pozemcích bydlí (těm s T.P.) či pro zásobování. 
Projednám s velitelem MěP. Starosta – zvýšená kontrola, zvážíme udělení vyjímek.  

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM města 
Moravský Krumlov

7. ZPRÁVA O ČINNOSTI RM - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Ing. Šlapanský – chci se zeptat na akce pořádané v areálu Vrabčák. Starosta – jde o akce v daném 
areálu – 6 celkem, 2 vícedenní, dále jde o úklid dané lokality a o snížení hluku v dané lokalitě. 
Momentálně jednáme s panem Machem. Dá nám připomínky, my je projednáme v RM a 01.08.2011 
do 7.ZM předložíme. 

Návrh usnesení : 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov.

8. SMLOUVA – DOTACE Z JMK - – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – jde o 2 smlouvy : 
1. smlouva na dotaci – 300.000,- Kč Sociální zařízení na autobusovém nádraží. 
2. smlouva na dotaci – 500.000,- Kč Pečovatelská služba - Tyflocentrum

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu JmK č. 7241/11/OKH, 
subjektu : JmK, Žerotínovo nám. 3/5, 601 82 Brno, IČ: 70888337 na poskytnutí dotace ve výši 
300.000,- Kč na spolufinancování výstavby sociálního zázemí na autobusovém nádraží 
v Moravském Krumlově v rámci projektu „Autobusové nádraží Moravský Krumlov – návrh 
koncepce veřejných WC“ v předloženém znění a pověřuje starostu města jejím podpisem.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 12 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Bc., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 3 - DVOŘÁČEK Jiří, BLAHA Josef, Ing., VYBÍRAL Josef,
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9. ZÁPIS Z JEDNÁNÍ FINANČNÍHO VÝBORU KONANÉHO DNE 23.05.2011 – předkládá 
Ing. Jaroslav Mokrý, předseda finančního výboru

Předseda finančního výboru Ing. Mokrý - čte materiál, představuje přílohy. Pan Vybíral – chtěl 
bych, aby každých 6 měsíců bylo ZM informováno o hospodaření města. Starosta – RM dostává tyto 
informace každé 3 měsíce, Ing. Florianová vypracovává přehledy. Není problém dodat na jednání ZM.  

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis z jednání finančního výboru konaného dne 
23.05.2011.

Zastupitelstvo města  schvaluje jednací řád finančního výboru v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., BLAHA Josef, Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

10. ROZPOČTOVÉ OPATŘENÍ Č. 5/2011 A 6/2011 – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta 
města

Ing. Blaha – mám prosbu na Ing. Florianovou zda by mohla rozúčtovat náklady na autobusové nádraží 
(naše spoluúčast, vícepráce,….) a následně předložit celkové finanční vypořádání. Ing. Florianová –
vysvětluje změny v RO č. 6/2011 (jde o částku 1.200.000,- Kč – rozpočtové řízení – JmK dotaz – MF 
přehodnotilo novým dopisem, který přišel minulý týden a ten Vám teď předkládám). 

Hlasujeme AN BLOC.

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č.5/2011 provedené Radou města Moravský 
Krumlov v předloženém znění.

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č.6/2011 provedené Radou města Moravský 
Krumlov v předloženém znění. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., BLAHA Josef, Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 
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11. ZÁVĚREČNÝ ÚČET MĚSTA MORAVSKÝ KRUMLOV – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, 
starosta města

Starosta – čte materiál. 

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města schvaluje závěrečný účet města Moravský Krumlov za rok 2010 
vyjádřením souhlasu s celoročním hospodařením, a to bez výhrad.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 14 – DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., BLAHA Josef, Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 1 - VYBÍRAL Josef

12. OBECNĚ ZÁVAZNÁ VYHLÁŠKA Č. 1/2011, KTEROU SE MĚNÍ OBECNĚ ZÁVAZNÁ 
VYHLÁŠKA Č. 3/2011 O MÍSTNÍCH POPLATCÍCH ZE DNE 13.12.2010 - předkládá Mgr. 
Tomáš Třetina, starosta města

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města schvaluje Obecně závaznou vyhlášku města č. 1/2011, kterou se mění 
Obecně závazná vyhláška č. 3/2010 o místních poplatcích v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., BLAHA Josef, Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

13. SMM – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

1. Pozemky
2. Prodej Vodojemu a oplocení

1. Pozemky
a) Žadatelé

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje uzavření „Kupní smlouvy a smlouvy o zřízení předkupního 
práva“ s žadateli na pozemek par.č. 646/30 o výměře 873 m2 vedeném na LV 10001 v k.ú. Mor.
Krumlov převod majetku z evidence.
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Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., BLAHA Josef, Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

2. Prodej Vodojemu a oplocení
Žadatelům za 50% účetní hodnoty, nutná likvidace. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje prodej nemovitého majetku – budovy vodojemu a oplocení inv. 
10107 na pozemku par.č. 660 za cenu 10.964,- Kč, žadatelům a  převod majetku z evidence SMM 
do evidence majetku města. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., BLAHA Josef, Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

14. SMLOUVA Č. 74/2011 O POSKYTNUTÍ PŘÍSPĚVKU NA PODPORU PROVOZU
REGIONÁLNÍHO STŘEDISKA POMOCI NEVIDOMÝM O.P.S. TYFLOCENTRUM 
BRNO V ROCE 2011- předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – vysvětluje materiál. 

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu č. 74/2011 o poskytnutí příspěvku na podporu provozu
regionálního střediska pomoci nevidomým o.p.s. TyfloCentrum Brno v roce 2011 a pověřuje
starostu jejím podpisem. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 14 – DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., BLAHA Josef, Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ 
Marie, VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 1 - TŘETINA Tomáš, Mgr.
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15. PODKLADOVÝ MATERIÁL K PŘÍPADNÉMU OBNOVENÍ PROVOZU MŠ 
V POLÁNCE – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – čte materiál. 

Ing. Kocanda – zástupcům Polánka – zklamal mě počet přihlášených. Výsledný efekt, ekonomika 
vychází při tomto počtu dětí zcela jinak. Jsem pro občanskou vybavenost, ale ekonomické hledisko se 
změnilo. Rodiče, kteří o zápis do obnovené MŠ v Polánce usilovali, své děti nakonec nepřihlásili. 
Starosta – oceňuji práci Osadního výboru v Polánce, provedli jste dobrou práci při přípravě materiálů. 
Pan Zpěvák – jaký přístup k tomu mají oni sami? Jak k tomu přistupuje OV Polánka? Schválit či ne? 
A pokud zastupitelstvo rozhodne, co budou říkat ostatním lidem? Pan Čech – rozhodnutí nechávám 
plně na zastupitelstvu. Pí. Kočí – chtěli jsme vyhovět, ale po vyhodnocení ekonomických ukazatelů 
(náklady, přínosy, počet dětí,…), bohužel obnovení provozu MŠ v Polánce by bylo v tuto chvíli 
velkým přepychem. Prioritou dále zůstává zasíťování tamních pozemků. Ing. Mokrý – z důvodu 
šetření jde vážně o přepych. Náklady na PO jdou do statisíců. Pan Vybíral – jde ale stále o službu 
občanovi. Kdyby město neutrácelo za úplně zbytečné záchodky na autobusovém nádraží, kdyby město 
lépe hospodařilo, mohla z toho MŠ 2 roky jet. Ing. Šlapanský – jaké bylo stanovisko RM? Starosta -
Rozhodnutí jsme nechali na ZM. 

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města schvaluje obnovení provozu MŠ v Polánce v právní formě – detašované 
pracoviště organizace.  

Hlasování: neodsouhlaseno
Pro: 6 – LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Bc., ŠKARKOVÁ
Taťána, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 6 - BLAHA Josef, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOČÍ Irena, KOCANDA Vlastimil, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, DVOŘÁČEK Jiří

      Zdrželi se: 3 - TŘETINA Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr.

Zastupitelstvo města schvaluje obnovení provozu Mateřské školy, Moravský Krumlov – Polánka
od školního roku 2011/2012 v právní formě samostatné příspěvkové organizace a pověřuje Radu
města zajištěním dalšího postupu.

Hlasování: neodsouhlaseno
Pro: 3 – DVOŘÁČEK Jiří, PROCHÁZKA Pavel, Bc., ZPĚVÁK Josef

Proti: 6 - JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., BLAHA Josef, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie

      Zdrželi se: 6 - TŘETINA Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., VYBÍRAL Josef, LANG
Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr.,

16. REKONSTRUKCE MŠ HUSOVA SE ZATEPLENÍM – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, 
starosta města

Starosta – seznamuje s materiálem, pro I. fázi volíme návrh usnesení -
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Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města schvaluje zapojení města Moravský Krumlov do dotačního programu
OPŽP – oblast podpory 3.1.1 a 3.2.1 s projektem : „Snížení energetické náročnosti objektu MŠ
Husova, Mor. Krumlov.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 11 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel,Bc., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 

Proti: 0  

      Zdrželi se: 4 - VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef, DVOŘÁČEK Jiří, BLAHA Josef, Ing.

Zastupitelstvo města pověřuje RM komplexní administrací projektu : „Snížení energetické 
náročnosti objektu MŠ Husova, Mor. Krumlov financovaného dotačního programu OPŽP. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 14 – DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., BLAHA Josef, Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 1 - ZPĚVÁK Josef 

Hlasování o bodu č. 17 :

17. DODATEČNÝ MATERIÁL - SMLOUVA O BUDOUCÍ SMLOUVĚ O ZŘÍZENÍ 
VĚCNÉHO BŘEMENE A SOUHLASU SE ZŘÍZENÍM STAVBY – předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a souhlasu se
zřízením stavby č. : 128479-1/1 se subjektem JMP Net, s.r.o., Plynárenská 499/1, 657 02 Brno,
zastoupenou subjektem : Jihomoravská plynárenská, a.s., Brno, na pozemcích p.č.
318/1, 319, 349/2, 1722 a 1728/1 v k.ú. Moravský Krumlov z důvodu zabezpečení investiční akce :
„III/4143 Moravský Krumlov, průtah“ v předloženém znění a pověřuje starostu města jejím
podpisem.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., BLAHA Josef, Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 
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18. ŽÁDOST O SDRUŽENÍ FINANČNÍCH PROSTŘEDKŮ HZS – předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města

Starosta – čte materiál. 

Ing. Mokrý – odchází z jednání 17.32 hod. – v tuto chvíli je přítomno 14 členů zastupitelstva města
Moravský Krumlov.

Pan Vybíral – jde o vydírání, politiku státu, přijdou další.

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí účelových finančních prostředků ve výši 300.000,- Kč
subjektu : HZS JmK, územní odbor Znojmo na spolufinancování výměny výjezdních
garážových vrat na hasičské stanici Moravský Krumlov a pověřuje starostu města podpisem
příslušné smlouvy.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 12 – DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., LANG Vladimír, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 1 - BLAHA Josef, Ing.   

      Zdrželi se: 1 - VYBÍRAL Josef

19. INVESTIČNÍ AKCE „ ORIENTAČNÍ SYSTÉM V MORAVSKÉM KRUMLOVĚ –
předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – vysvětluje materiál (odkud bude financován). Ing. Kocanda – projednáno na RM – bude
nabídnuto firmě, součást nabídky, cena vysoutěžena. Cena 1 směrovky. Nabídka + cena, vysoutěžit 
cenu. Ing. Blaha -  v zadání dokumentace – kolik, co na cedulích napsáno, jediným kritériem je cena. 
Starosta – bod č. 9 (9.2.1) – v tomto bodě bude řešeno. Jde o cenu za vypracování paspartu ulic –
součást výzvy. Pan Vybíral – hlasovat o ceně, když ji neznám? 

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města bere na vědomí předloženou výzvu k podání nabídky na akci „Orientační
systém v Moravském Krumlově“.

20. KORESPONDENCE – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ

a) Dopis Asociace Falun Gong ČR, zastoupenou Veronikou Sunovou.

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města bere na vědomí dopis Asociace Falun Gong ČR zastoupenou Veronikou 
Sunovou.

b) Oznámení o uzavření dětského lůžkového oddělení a dětské
ambulance v Nemocnici Ivančice, příspěvkové organizaci

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města bere na vědomí oznámení o uzavření dětského lůžkového oddělení a 
dětské ambulance v Nemocnici Ivančice, příspěvkové organizace. 
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21. RŮZNÉ – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ

a) Termíny RM a ZM 06-12/2011 – předkládá Mgr. Tomáš Třetina,
starosta

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města bere na vědomí termíny RM a ZM 06-12/2011.

b) Zpráva pro zastupitelstvo a vedení města Mor. Krumlov z průběhu výstavby – Ing. Petr 
Brunclík

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu pro zastupitelstvo a vedení města Moravský 
Krumlov z průběhu výstavby „Rekonstrukce silnice III/4133 Moravský Krumlov – průtah“

DODATEČNÉ MATERIÁLY :

c) PROJEDNÁNÍ KOMPLEXNÍ POZEMKOVÉ ÚPRAVY V K.Ú. ZÁBRDOVICE U
VEDROVIC A VEDROVICE, ČÁSTI K.Ú. JEZEŘANY, ČÁSTI K.Ú. KUBŠICE A ČÁSTI
K.Ú. MORAVSKÝ KRUMLOV – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Bc. Šťastný – vysvětluje materiál. Pozemkový úřad potřebuje vědět zda s tím souhlasíte či ne. Mgr. 
Košíček – co to znamená pro naše město? Bc. Šťastný – plocha města se zmenší, město příjde o 
zhruba 10 pozemků, cca 12 ha., daňová povinnost. Ing. Lang – přiložit mapku, abychom věděli o jaké 
pozemky se jedná. Myslím, že jde o narovnání hranic, celkem běžnou věc. Ing. Vavřina – zástupci 
měli přijet, ukázat o co vůbec jde, osobně bych nesouhlasil. Sahají nám na hranice našeho města. 

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města schvaluje plán společných zařízení Komplexní pozemkové úpravy v k.ú.
Zábrdovice u Vedrovic a Vedrovice, části k.ú. Jezeřany, části k.ú. Kubšice a části k.ú. Moravský
Krumlov.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 12 – DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., LANG Vladimír, Ing., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, 
Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 2 - BLAHA Josef, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Bc.

Zastupitelstvo města neschvaluje změnu katastrální hranice v rámci Komplexní pozemkové 
úpravy v k.ú. Zábrdovice u Vedrovic a Vedrovice, části k.ú. Jezeřany, části k.ú. Kubšice a části 
k.ú. Moravský Krumlov.

Hlasování: neodsouhlaseno
Pro: 0

Proti : 10 - JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Zdrželi se: 4 - DVOŘÁČEK Jiří, PROCHÁZKA Pavel, Bc., BLAHA Josef, Ing., VYBÍRAL Josef
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Zastupitelstvo města schvaluje změnu katastrální hranice v rámci Komplexní pozemkové úpravy 
v k.ú. Zábrdovice u Vedrovic a Vedrovice, části k.ú. Jezeřany, části k.ú. Kubšice a části k.ú. 
Moravský Krumlov.

Hlasování: neodsouhlaseno
Pro: 0

Proti: 11 - DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, BLAHA Josef, Ing.,    

      Zdrželi se: 3 - PROCHÁZKA Pavel, Bc., ZPĚVÁK Josef, LANG Vladimír, Ing.
Starosta - Usnesení nebylo přijato, znovu projednáme na zasedání zastupitelstva dne 01.08.2011
za účasti pracovníků pozemkového úřadu.

SMLOUVA O POSKYTNUTÍ DOTACE Z ROZPOČTU JIHOMORAVSKÉHO KRAJE –
předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu JmK č. 007830/11/OSV,
subjektu : JmK, Žerotínovo nám. 3/5, 601 82 Brno, IČ: 70888337 na poskytnutí dotace ve výši
500.000,- Kč na realizaci projektu Zajištění poskytování pečovatelské služby pro občany města
Moravský Krumlov Centrem sociálních služeb Znojmo, příspěvkovou organizací pro období
roku 2011 a pověřuje starostu města jejím podpisem.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 14 – DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., LANG Vladimír, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., BLAHA Josef, Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

22. DISKUZE

Ing. Šlapanský – chci abychom alespoň symbolicky vyjádřili nespokojenost se zrušením dětského 
oddělení v NsP Ivančice. Pí. Kočí – NsP jsme chtěli poskytnout částku na provoz LSPP, kde 
podmínkou byl provoz dětské pohotovosti. Starosta – nespokojenost proberu s hejtmanem Haškem při 
pracovním obědě 21.06.2011, písemně. 

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města vyjadřuje nespokojenost s uzavřením dětského lůžkového oddělení a dětské 
ambulance v NsP Ivančice, příspěvkové organizaci. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 14 – DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., LANG Vladimír, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., BLAHA Josef, Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef
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Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Bc. Procházka – kolik kubíků se protopí na MŠ Husova? Starosta – toto bude součástí vyjádření. 
Ředitelka MŠ Husova předloží aktualizovaný energetický audit. 

23. USNESENÍ

Usnesení, které je přílohou zápisu, přednesl :  Mgr. Jan Košíček 

24. ZÁVĚR

Pan starosta ukončil zasedání Zastupitelstva města v 18.12 hodin.

Zapisovatelka:
…………………………………..

Lucie Vyžrálková

Ověřovatelé zápisu:
…………………………………..
     Mgr. Taťána Škarková

                                                             …………………………………..  
         Ing. Vlastimil Kocanda

V Moravském Krumlově, dne 06.06.2011

  ………………………………….. …………………………………..
Mgr. Zdeněk Juránek              Mgr. Tomáš Třetina

místostarosta města Moravský Krumlov                starosta města Moravský Krumlov




